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Voorwoord 

 

Er is alweer een jaar om. Een jaar waarin wij allen de Gehandicapten Adviesraad Gemeente 

Raalte zo goed mogelijk hebben vertegenwoordigd. 

Op alle fronten hebben we ons ingezet om onze doelstellingen te verwezenlijken. Dat is vrij 

veel maar door een gezamenlijke inzet hebben we veel kunnen bereiken. 

De Gehandicapten Adviesraad heeft een aantal nieuwe vrijwilligers kunnen verwelkomen, 

ook enkele personen hebben helaas aangegeven om te stoppen. Veel dank zijn wij hen 

verschuldigd voor het vele werk wat zij voor onze stichting hebben gedaan. 

Daarnaast zijn er bij verschillende personen in de privésfeer vervelende dingen gebeurd. We 

hebben getracht hen zoveel mogelijk te steunen en blijven dit de komende tijd ook doen. 

In het jaar 2015 liggen weer enkele uitdagingen waaronder het schrijven van een beleidsplan 

en samenwerking zoeken met Gehandicapten Adviesraden in de provincie. Onze hoofddoelen 

blijven ook dit jaar: 

- Voorlichting. Deze groep geeft voorlichting, onder andere op basisscholen, om 

leerlingen te laten zien, voelen en ervaren hoe het is om te leven met een beperking. 

Mensen met een beperking zijn absoluut niet zielig maar willen wel graag begrip voor 

de situatie.  

- Belangenbehartiging. De Gehandicapten Adviesraad streeft erna alle openbare 

gebouwen en ruimten toegankelijk te maken voor iedereen door gevraagd en 

ongevraagd advies te geven.  

Ik hoop dat we ons allen ook in 2015 blijven inzetten voor deze doelstellingen.  

 

 

Ruud Grabijn, voorzitter 
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Vergaderingen 

De algemene vergadering is 4 keer bij elkaar geweest. Naast de algemene onderwerpen het  

volgende  

- Presentatie Taxicentrale Raalte 

- SAVAS heeft een voorlichting gegeven  

- Eindejaar bijeenkomst bij de Hammerhof 

 

Het bestuur is 6 keer voor een vergadering bij elkaar geweest. Verder zijn er nog een aantal 

informele bijeenkomsten geweest. 

 

Per 31-12-2014 is het bestuur als volgt samengesteld 

De heer R. Grabijn   voorzitter 

De heer H. Renkema   penningmeester 

Mevrouw R. de Haan   secretaris 

Mevrouw R. Blokvoort  belangenbehartiging 

De heer F. van Beurden  voorlichting en vicevoorzitter 

De heer F. Bongertman  belangenbehartiging 

 

De heer van Beurden heeft de vrijgevallen plaats in het bestuur namens de afdeling 

voorlichting ingenomen. Hij informeert het bestuur over de ontwikkelingen binnen de 

afdeling voorlichting en bespreekt bestuursvoorstellen binnen de afdeling. 

 

De heer Bongertman vertegenwoordigt samen met mevrouw Blokvoort de 

belangenbehartiging. 

 

Een werkgroep bestaande uit R. Grabijn, F. van Beurden,  J. Bouwhuis en M. Harink heeft 

zich beziggehouden met het onderzoeken of een winkelonderzoek in de gemeente Raalte 

mogelijk is. De opzet om alle winkels regelmatig te bezoeken is niet haalbaar. Er wordt nog 

gekeken welke acties zullen worden ondernomen om winkeliers er van te overtuigen dat een 

goede toegankelijkheid erg belangrijk is. 

 

Het bestuur is bezig met het schrijven van een beleidsplan/communicatieplan. 

 

 

Belangenbehartiging 

 

De volgende zaken zijn aangepakt: 

- Advisering nieuwbouw Angeli Custodus. Het complex is geopend in december 

- Advisering Bredeschool Raalte en de bijbehorende spelzaal 

- Deelname klankbordgroep invulling terrein Burgemeesterskwartier aan de 

Westdorplaan 

- Advisering nieuw te bouwen sporthal 

- Gesprek facilitaire dienst Carmelcollege betreffende nieuwbouw 
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- Gesprek SNS-bank 

- Advisering de Belte Nieuw Heeten. Bouw is voltooid 

- Bij het Hof theater zijn een aantal zaken aangepast na een controle van de 

Gehandicapten Adviesraad 

- Treinen in Raalte toegankelijk voor rolstoelen 

- Sluiting post hulpmiddelen voor mensen met een beperking in de gemeente Raalte 

- Er zijn brieven gestuurd naar de volgende instanties die van plan zijn te (ver)bouwen 

o School Lierderholthuis 

o Hema 

o Hartkamp 

o Stevenskamp 

 

 

Voorlichting 

In het jaar 2014 heeft de afdeling voorlichting 2 nieuwe vrijwilligers welkom kunnen heten en 

vanuit het bestuur heeft F. van Beurden de functie van W. Groot Zwaaftink overgenomen. 

 

Er is op 13 basisscholen aan ongeveer 600 leerlingen door 10 vrijwilligers van de 

Gehandicapten Adviesraad voorlichting gegeven. 

 

In mei hebben de afdeling voorlichting en het bestuur, samen met andere instanties, een 

voorlichting gegeven aan de nieuwe Raadsleden van de gemeente Raalte. 

 

In samenwerking met de thuiszorgwinkel zijn de materialen voor de voorlichting aangevuld 

en deels vernieuwd. 
 

Op 2 juni is er een evaluatie geweest van het afgelopen seizoen. 

 

 

P&R en communicatie 

 De website krijgt steeds meer bekendheid. In 2013 hebben ruim 2.000 personen de 

website bezocht en de stand is nu 8000. Via het info-adres komen veel reacties binnen. 

Deze worden zo goed mogelijk afgehandeld.  

 Er zijn brochures gestuurd naar huisartsenposten, gezondheidscentra en openbare 

instellingen in de gemeente Raalte. 

 Alle vrijwilligers van de Gehandicapten Adviesraad hebben visite- en naamkaartjes 

gekregen. Dit is een actie om de naamsbekendheid te vergroten. 

 

 

Gemeente Raalte 

De contacten met de Gemeente Raalte lopen via onze contactpersoon H. Huis in ’t Veld. In 

november is er een gesprek geweest met wethouder Wagenmans en H. Huis in ’t Veld. 

Er is onder andere gesproken over de volgende zaken: 

- Invoering agenda 22 binnen de gemeente Raalte 



5 
 

- Renovatie centrum Raalte 

- De advisering door de Gehandicapten Adviesraad 

Uitgesproken is dat de gemeente het belangrijk vindt dat alle openbare gebouwen en ruimten 

in de gemeente toegankelijk zijn voor iedereen. 

 

 

WMO 

Er zijn verschillende bijeenkomsten van de WMO bezocht. Hoofdthema was de kanteling, het 

overhevelen van jeugdzorg, ondersteuning en (arbeids)participatie naar de Gemeente. Als 

zorg wordt gezien dat de Gemeente  al deze taken moet uitvoeren voor minder geld. Er zijn in 

2014 veel stappen gezet. Middels deelname aan de klankbordgroep technologie zorgt de 

Gehandicapten Adviesraad ervoor dat de doelgroep mensen met een beperking niet worden 

vergeten. 

 

 

Externe contacten 

Zonnebloem, de Gehandicapten Adviesraad heeft zich gepresenteerd tijdens een bijeenkomst 

van de zonnebloem 

VAC, na een aantal gesprekken is besloten nader samen te werken 

SAVAS, een delegatie van de Gehandicapten Adviesraad heeft een bezoek gebracht aan het 

zwembad en is voorgelicht over de werkzaamheden van SAVAS. Ook wordt er samengewerkt 

wat betreft de nieuwbouw van de sporthal.  

 

 

Perscontacten 

- Toegankelijkheid hof theater 

- Heropening post hulpmiddelen in Raalte 

- Toegankelijkheid trein op station Raalte voor rolstoelgebruikers 

 

 


